

Referat Sentralstyremøte 6 – 2024

Tid: Torsdag 26. september -fredag 27. september

Sted: Wergelandsveien 1.

Deltakere: Annette Drangsholt (leder), Cathrine Pettersen (konstituert nestleder), Monica Samland Lund, Ruth Gravdal, Sonja Lillevik, Rune Sandberg

Frafall: Fiona Druett (permisjon), Ruth Kjeldsen

Sekretariatet: Elin Maria Lilloe-Wall (sekretariatsleder), Marthe Stenvaag (sekretær), Emma Bodman (rådgiver)

Saksliste

Saksnr.	Saksinformasjon	
53/24	Godkjenning av sakliste Godkjent uten merknad	Annette
54/24	Medlemssamling 13. – 15. september Gol <ul style="list-style-type: none">● Evaluering<ul style="list-style-type: none">○ Kunne hatt med “ikke aktuelt” som svaralternativ○ Elin går gjennom svar fra evalueringsskjema - generelt veldig gode tilbakemeldinger.○ Til neste år: ikke ha foredrag fredag○ “klubber” på kveldstid til ulike “grupper”. F.eks. pappa-klubb osv.● send over Ruth sin mail-adresse til person med spm. om overgang ungdomsskole til vgs.	Annette/Elin
55/24	Henvendelse fra medlemmer (B-sak)	Elin
56/24	Orienteringer, henvendelser og møtevirksomhet: <ul style="list-style-type: none">- ønsker sekretariatshjelp for å koordinere plassering av møteregistrering og referater.- Annette har vært på et møte med “Sunstone reach” - ønskes at sentralstyret inkluderes - de er åpne for det.- 11-12. november: neuro-show. Sekretariatet kjøper en pålogging som sentralstyret kan bruke- Møte med ressursgruppa - ønsker å bli mer synlig- Tillitsvalgtskolering<ul style="list-style-type: none">- møte for å snakke om fb-gruppe -Annette informerte sentralstyret om hva som har blitt pratet om.- Styreledersamling - diskuteres hvordan samlingen gikk.- Søknad Dam: Møre og Romsdal. Forskningsprosjekt på helse. Vedtak: Støtter forskningsprosjekt Møre og Romsdal HF. Reidun Høidal og Johanna Vigfusdottir. AiN	Annette

	<p>stiller med brukerrepresentanter.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Nasjonal faglig retningslinjer for diagnostisering og oppfølging av autismediagnose. - FFO: CRPD i norsk lov. Kun SV, av de politiske partiene, som er med. Snakk om at det må lages felles kampanjer som de ulike foreningene kan "kaste seg på". <p>FFO har en fast liste de kan gi til hoteller med hvilke tilrettelegginger som trengs - noe vi også kan lage.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Gjennomgang av stillingsannonse faglig rådgiver autisme. - Ønske om å vise enda tydeligere hvor mye midler som brukes på lokallagene. - Må legge inn maler for søknader for alle helse-foretak i verktøykassa 	
57/24	<p>Arrangementer:</p> <ul style="list-style-type: none"> o Jubileumskonferanse 2025 -valg av sted 	Elin
58/24	<p>Landsmøteforberedelser</p> <p>Streaming:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Sjekk opp priser på streaming av store møter - må ha noen forslag til et eventuelt landsmøteforslag. - opptak istedenfor streaming? - Minimumsantall påmeldte før streaming. <p>Vedtekter:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Legg inn vedtektsendring på 3 medlemmer i valgkomite + 1 vara <p>Landsmøtets dagsorden/saksliste:</p> <ul style="list-style-type: none"> - gir ledermøtet mandat til å godkjenne budsjett for de neste to år. Sekretariatet finner en god tekst. 	Annette
59/24	<p>Eventuelt</p> <p>Vedtak: Sentralt bestiller ansvarsforsikring for hele foreningen (alle lokallag)</p>	